### ELECTRONICS FOR SPECIALISTS ELECTRONICS FOR SPECIALISTS ELECTRONICS FOR SPECIALISTS



Camera Mount

These instructions are intended for installers with specific knowledge in video surveillance technology. Please read the instructions carefully prior to installation and keep them for later reference.

## 1 Applications

The camera mount INH-4000PTZ is designed for the following camera models:

AXC-3557PTZ INC-3557PT7 INC-5360DF

Its housing is weather-proof (IP66); therefore the camera mount is suited for outdoor applications and can also be used as a camera support for installation on a ceiling or wall.

### 2 Installation Notes

- 1) When installing the camera mount to a wall, make sure that the arrow & TOP on the mounting plate points upwards.
- 2) The mounting plate of the camera mount provides various threaded holes (A-H) to fasten different camera models. Use the threaded holes of the corresponding camera model:

Camera model	Threaded holes
AXC-3557PTZ INC-3557PTZ	В
INC-5360DF	Н

Technische Daten	Specifications	INH-4000PTZ
Passend für	Suited for	AXC-3557PTZ INC-3557PTZ INC-5360DF
Gehäuseschutzart	IP rating	IP 66
Gehäusematerial	Housing material	Aluminium
Abmessung	Dimensions	Ø 142 mm × 52 mm
Gewicht	Weight	570 g

Änderungen vorbehalten. Subject to technical modification.

## Anschlussdose für Kameras

Diese Hinweise richten sich an Installateure mit Fachkenntnissen in der Videoüberwachungstechnik. Bitte lesen Sie die Hinweise vor der Installation gründlich durch und heben Sie sie für ein späteres Nachlesen auf.

# 1 Einsatzmöglichkeiten

Die Anschlussdose INH-4000PTZ ist passend für die Kameramodelle:

AXC-3557PTZ INC-3557PT7 INC-5360DF

Das wetterfeste Gehäuse (IP66) eignet sich für eine Montage im Außenbereich und dient gleichzeitig als Halterung für die Kamera bei einer Decken- oder Wandmontage.

## 2 Montagehinweise

- 1) Achten Sie bei einer Wandmontage darauf, dass der Pfeil & TOP auf der Montageplatte nach oben zeigt.
- 2) Auf der Montageplatte der Anschlussdose sind zum Festschrauben zahlreiche Gewindebohrungen (A-H) für unterschiedliche Kameramodelle vorhanden. Verwenden Sie die für das Kameramodell vorgesehenen Bohrungen:

Kameramodell	Bohrungen
AXC-3557PTZ INC-3557PTZ	В
INC-5360DF	Н

... .

